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Zwtacam sig z uprzejmq pro6b4 o informacjg dotycz4c4 mo2liwoSci polo2ema

nawierzchni bitumicznej na dot4d nie utwardzonym odcinku ul. Dgbowej. Fatalny stan

wspornnianej drogi gruntowej stanowi ogromne utrudnienie dla mieszkaric6w pobliskich

posesjiioraz innych uzytkownik6w. Glgbokie nier6wnoSci terenu powodujq 2e przejazA staje

sig bardzo trudny i grozi uszkodzeniem pojazdu.


